
Liemarka Vel  

Stiftet 9. september 2000 

Protokoll årsmøte i Liemarka Vel 19. august 2023. 

16 personer møtte på årsmøtet. 

1. Valg av møteleder. 

Anita Wang enstemmig valgt. 
 

2. Valg av referent. 

Stein Erik Halck enstemmig valgt 
 

3. Styrets årsberetning. 

Anita Wang gjennomgikk årsberetningen. Det var ingen kommentarer til denne. 

Årsberetningen enstemmig godkjent. 
 

4. Regnskap pr. 30.06.2023. 

Tore Andreas Flygind gjennomgikk regnskapet for Liemarka Vel og regnskapet for 

løypeprepareringen. Ingen spørsmål eller kommentarer. 

Begge regnskapene enstemmig godkjent. 
 

5. Styrets forslag til budsjett. 

Budsjett for Liemarka Vel og for løypeprepareringen ble gjennomgått av Tore 

Andreas Flygind. Det var ingen spørsmål eller kommentarer. 

Begge budsjettene enstemmig godkjent 
 

6. Valg 

Valgkomiteen ved Svein Otto Schjerven gjennomgikk valgkomiteens arbeid. Kjell-Ole 

Gjestemoen og Stein Erik Halck var begge på valg – og var forespurt om å ta 

gjenvalg. Begge hadde svart ja til gjenvalg. 

Begge ble enstemmig gjenvalgt for 2 år. 
 

Valgkomite: Ole Lie og Svein Otto Schjerven enstemmig gjenvalgt for 1 år. 

 

7. Forslag til endring av vedtektene. 

Anita Wang redegjorde for styrets forslag til endring av vedtektene. Forslaget til 

endring lyder som følger: 

Foreningens formål er at alle hytteeiere i område Liemarka skal ha en forening til å 

ivareta felles interesser, vis-a-vis og i samarbeide med grunneiere, veistyret, 

fiskeforeningen og Nesbyen Kommune. Fellesinteressene vil være knyttet til 

Liamarkveien og parkeringsplasser langs denne, skiløyper og fiske samt å fremme et 

godt sosialt samhold i hytteområde. Vellet administrer oppkjøring av skiløyper og 

websiden. 

Endringen i vedtektene ble enstemmig vedtatt. 

 

Stein Erik Halck 

referent 


